

非專屬授權條款同意書

_____ (授權人姓名全稱，以下簡稱甲方)，同意授權淡江大學圖書館 (以下簡稱乙方)將甲方在淡江大學暨附屬單位內研究著作或教學相關資料等成果，收錄於乙方之典藏系統內集中管理典藏並公開取用，以提升本校研究產出之能見度與使用率。特立本同意書，以資遵循。雙方合意簽署條文如下：

- 一、 本授權書之簽署及提交，代表甲方 (作者或著作權所有人) 授予乙方以紙本或電子格式，透過任何媒體 (包含但不限於聲音及影像)，就甲方所提交之作品 (包含摘要)，為重製、轉製 (定義如下款)、及/或發佈行為之非獨家權利。此份為非專屬授權書，甲方仍保有著作權，作品仍然可提供出版社出版。
- 二、 甲方同意乙方得在不更動內容之條件下，為保存目的，以任何媒體或格式轉製甲方的作品。
- 三、 甲方同意乙方得保留授權作品一份以上的副本，做為保全、備份、及保存之用。
- 四、 甲方保證所提交之作品係甲方原創作品，且具授予本授權書涵蓋之權利。甲方並保證，就甲方所知，所提交之作品並未侵犯他人之著作權。
- 五、 如所提交之作品內容包含甲方未持有所有權之部分，甲方將協助知會相關合著者。
- 六、 如甲方所提交之作品係基於乙方以外單位或組織所贊助或支援之工作，甲方保證已執行任何審核權，或其他該工作合約或契約所要求之義務。
- 七、 乙方將會在所提交之作品中將甲方姓名註明為作者或所有權人，除本授權書所允許之範圍，亦不會對所提交之作品進行任何更動。

甲方

著作權人 (代表) 簽署：

身分證字號：

電話：

地址：

日期：

乙方 淡江大學覺生紀念圖書館館長

代表人簽署：

電話：(02)2621-5656

傳真：(02)2622-6149

地址：25137 新北市淡水區英專路 151 號

日期：

Non-Exclusive Distribution License

In order for TKUIR to reproduce, translate and distribute your submission worldwide, your agreement to the following terms is necessary. Please take a moment to read the terms of this license.

By signing and submitting this license, you (the author(s) or copyright owner(s)) grant to Tamkang University the non-exclusive right to reproduce, translate (as defined below), and/or distribute your submission (including the abstract) worldwide in electronic format. Tamkang University(TKU) acknowledges that this is a non-exclusive license, you still retain copyright to your work. You do not give up the right to submit the work to publishers or other repositories.

You agree that TKU may translate the submission to any medium or format for the purpose of preservation.

You also agree that TKU may keep more than one copy of this submission for purposes of security, back-up, and preservation.

You represent that the submission is your original work, and/or that you have the right to grant the rights contained in this license. You also represent that your submission does not, to the best of your knowledge, infringe upon anyone's copyright.

If the submission contains material for which you do not hold copyright, you agree to help notify the related co-author.

If the submission is based upon the work that has been sponsored or supported by an agency or organization other than TKU, you represent that you have fulfilled any right of review or other obligations required by such contract or agreement.

TKU will not make any alteration, other than as allowed by this license, to your submission.

Licensors:

Signature

Date

Print Name

Library Director, Tamkang University:

Signature

Date

Print Name